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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade dagens 

sammanträde.  

  

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

  

§ 3 Anmälan av föregående protokoll 

Protokoll från sammanträdet den 7 juni 2017.  

 

§ 4 Fastställa tid för justering av protokoll 

Dagens protokoll justeras vid sammanträdet den 19 oktober. 

 

§ 5 Information och dialog   

Mats Grönvik, parkingenjör kansliavdelningen 

 Datum och område för nästa tillgänglighetsvandring.  

Rådet enas om Rinkebycentrum, nya Rinkebystråket som 

område för höstens tillgänglighetsvandring. Den 6 oktober 

kl. 13.00-15.00, samling Rinkebytorg T-uppgång. 

 Kista i centrum, företagare i Kista, önskar hjälp med 

skyltning. Hur ska skyltar sitta för att skyltning ska vara 

tydlig för alla. Detta kan vara ett intressant uppdrag för rådet 

men mer information om uppdragets omfattning, vad som 

förväntas inom uppdraget. 

 Fråga till rådet om det är bra att i stadsmiljön arbeta med 

rekommenderade vägar t.ex. till försäkringskassan. 

 Nan informerar om att skyltning till sdf vid parkeringarna 

innan övergångsstället vid Kista torn inte är bra. 

 

§ 6. Förvaltningsinformation 

 Funktionshinderinspektörerna granskar under året 

handläggning, 0-17 år, LSS. Området är barns delaktighet 

och rätt att komma till tals i utredningen om bistånd enligt 

LSS. Enskede Årsta Vantör, Hägersten-Liljeholmen och 

Rinkeby-Kista är de tre stadsdelar som granskas under 

hösten 2017. 

Granskning sker genom intervjuer med chefer och 

handläggare och aktgranskning av samtliga ärenden. 

Återkoppling till förvaltningarna efter granskning och 

återkopplar då även till nämndens råd för 

funktionshinderfrågor vid ett möte våren 2018. 

 Nov-Dec inflyttning rinkebyterassen 6+6 servicelägenheter 

LSS och en gemensamhetslokal. Hälften av platserna 

tillfaller sdf att förmedla, resterande förmedlas inom stadens 

kö. 
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 Stadsdelsdirektör kommer att bli Ulla Thorslund, tillträde 9 

oktober. Ulla arbetar idag i Hässelby-Vällingby sdf. På 

grund av personliga skäl har Lee Orberson valt att inte 

tillträda tjänsten som stadsdelsdirektör i Rinkeby-Kista.  

 Ny ordförande i nämnden är Elvir Kazinic. 

 Ärenden som kommer upp på nämndsammanträdet tas upp. 

Ärende 20 Samverkansöverenskommelsen gällande barn i 

behov av särskilt stöd lyfts särskilt. 

 Genomgång av stadens uppföljning av lex Sarah rapporter 

2016. För Rinkeby-Kista finns inga lex Sarah rapporter med 

i sammanställningen för äldreomsorg och 

funktionsnedsättning. Bilaga 1 

 Genomgång av information ifrån Stadsledningskontoret 

gällande Framtidsfullmakt samt anhörigas behörighet att 

rättshandla i vissa fall. Ny lagstiftning 1 juli 2017. bilaga 2 

 

§ 7. Ärenden till nämnden 

 Remiss avfallshantering 

Inga synpunkter lämnas 

 

§ 8. Information och dialog  

   Inbjudna gäster:  

Devrim Özdamar biträdande enhetschef; Silkeborgs 

gruppbostad, Kymlinge korttidshem, Smultronet 

korttidstillsyn Rinkeby-Kista sdf. 

Verksamheterna utför insatser som beviljats enligt lagen om 

stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS. Devrim är 

även biträdande enhetschef för fritidsgården Electric. 

Devrim informerar om  

- Silkeborg gruppbostad som är en av förvaltningens 

gruppbostäder för vuxna. Målgrupp är personer med 

flerfunktionshinder. I en lägenhet på Silkeborg har en av 

de boende daglig verksamhet då hen pg av 

infektionskänslighet inte kan vara på annan verksamhet.  

 

- Kymlinge korttidshem, målgrupp barn, ungdomar och 

unga vuxna 0-24 år utför korttidsvistelse. 7 platser, idag 

14-15 barn och ungdomar är idag i verksamheten. 

Brukarnas beslut omfattar idag 2-14 dygn. När en 

brukare beviljats 14 dagar korttidsvistelse är man på 

Kymlinge var annan vecka. Brukarna delas in i olika 

grupper utifrån funktionsnedsättning och ålder. De flesta 

av brukarna kommer ifrån Rinkeby-Kista men man har 

även barn ifrån närliggande stadsdelsområden. 

Verksamheten har 6 heltidsanställda och 4-5 vikarier 
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som deltidsarbetar och täcker upp på helger och vid 

ordinarie personals sjukdom och ledighet. Många har 

arbetat länge och personalomsättningen är låg.  

När ungdomarna blir ”för gamla” för 

korttidsverksamheten så går många vidare till 

gruppbostad. Separationen kan bli svår för både barn, 

anhöriga och personal när man varit länge i 

verksamheten.  

 

På vardagarna kommer brukarna till verksamheten efter 

skolan. Efter middagen går man ca en timmes promenad 

och man serverar alltid ett kvällsmål. Det finns en 

begränsning på 30 minuter/dag då får brukarna sitta med 

dator eller telefon. Detta har gjorts för att ingen ska 

fastna i denna aktivitet. Ungdomarna deltar ibland i 

Electrics aktiviteter när de är på Kymlinge. Brukarna 

kommer även med egna förslag på aktiviteter vilket man 

uppmuntrar och försöker göra när det går. På helgerna 

görs ofta längre utflykter och aktiviteter.  

 

- Smultronet korttidstillsyn, KTT. Här vistas ungdomar 

och unga vuxna över 12 år, efter skoltid och på lov. I 

verksamheten gör man många aktiviteter i och utanför 

lokalerna i Akalla by men man gör även många utflykter 

och testar andra aktiviteter. Man har bland annat besökt 

fryshusets aktiviteter tillsammans med personal. Många 

ungdomar hittar på aktiviteter själva, flera gillar teater 

och spelar teater och sätter upp föreställningar med en 

personal. Electric passar för discon och har ibland 

matlagningskvällar. I verksamheten har man en vecka 

sommarläger och en vecka skidresa. Dessa veckor reser 

ungdomar och personal bort tillsammans. 

 

- Electric ungdomsgård. Personalen på Smultronet arbetar 

även på ungdomsgården som är en ”vanlig” 

ungdomsgård men målgrupp ungdomar med 

funktionsnedsättning. Även Electric finns i Akalla by. På 

Electric har man olika aktiviteter t.ex. disco och 

matlagningskvällar. Man ger ut ett månadsblad så att 

ungdomar och föräldrar ska veta vad som händer under 

månaden. 

 

- Många barn och ungdomar är duktiga på tekniska 

hjälpmedel t.ex. mobiltelefon, iPad och iPod. I de olika 

verksamheterna används detta på olika sätt som både 
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hjälpmedel och sysselsättning. Det finns många olika 

appar som används som hjälpmedel i verksamheten, 

personalen har utbildats i detta och fortbildning sker 

kontinuerligt vid behov, ofta i samarbete med 

habilitering och skola.  Barnen och ungdomarnas dagliga 

bildschema och påminnelse- verktyg finns i plattan. Det 

används även som kommunikationsstöd mellan personal 

och brukare t.ex. via olika bildprogram. I plattan sker 

kommunikationen mellan föräldrar, skola och korttids. 

Här utbyts information om hur dag/kväll har varit, vad 

som hänt, vad man ätit, om ngt ändrats gällande 

medicinen o.s.v. .  

 

Devrim tackas av rådet för lämnad information. 

 

Ewa Jungstedt Pilestål och Johan Andersson kansliavdelningen, 

Tobias Arab Ekonomiavdelningen Rinkeby-Kista sdf. 

Johan, Ewa och Tobis presenterar sig. Johan och Ewa arbetar som 

utredare och skriver tjänsteutlåtanden. Ewa jobbar en hel del med 

markanvisningar och liknande, dessa ärenden kommer då ifrån 

exploateringskontoret. Tobias är byggprojektledare för 

nyproduktioner i Rinkeby-Kista. 26 olika projekt är igång just nu i 

stadsdelsområdet. Tobias är en stödfunktion för alla 

verksamhetsområden då han arbetar med alla olika typer av 

nybyggnationer t.ex. gruppbostäder, fritidsgårdar och förskolor.  

 

Gästerna tackas av rådet för lämnad information. 

 

§ 9 Övriga frågor 

 Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors protokoll 

från den 21 augusti 2017. bilaga 3 

 Socialnämndens, Äldrenämndens och Överförmyndar- 

nämndens gemensamma råd för funktionshinderfrågor 

protokoll från den 17 augusti 2017. bilaga 4 

 

§ 10 Nästa sammanträde 

Torsdag 19 oktober kl. 13.30 -15.30. Järvasalen 

Sekreterare vid det mötet, Linda Lantz. 

Förvaltningen representeras av Ulrika Axelsson. 

Inbjuden gäst:  

kl. 14.00 Malin Bernt, samordnare Förebyggande ungdomsinsatser, 

Socialtjänst - Stöd och service, Rinkeby-Kista sdf 

15.00 Katarina Odén-Ryhede utredare Stab, Förskoleverksamheten, 

Rinkeby-Kista sdf 
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Kvarstående frågor 

 Frågor till möte med nämnden 26 oktober, önskemål om att 

ledamöterna ska inkomma med frågor till sekreteraren har 

mailats ut 2017-09-14 

 Informationsmaterial ifrån Tellus 

§ 11 Sammanträdet avslutas 

Ordförande tackade alla och avslutade sammanträdet.   

   

   

Bilagor 

1. Uppföljning av stadens lex Sarah rapportering år 2016 

2. Framtidsfullmakt samt anhörigas behörighet att rättshandla i 

vissa fall 

3. Kommunstyrelsens råd för funktionshinderfrågors protokoll 

från den 21 augusti 2017 

4. Socialnämndens, Äldrenämndens och Överförmyndar- 

nämndens gemensamma råd för funktionshinderfrågor 

protokoll från den 17 augusti 2017 

 

 

 

 


